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Dit huis-aan-huisblad werd afgesloten op 26 november.

Voetbal jeugd Herk
Verouderde en te kleine infrastructuur
In 2018 trekt het bestuur van voetbalvereniging ‘Jeugd Herk’ aan 
de alarmbel. De voetbalkantine voor de Herkse jeugd is tot op de 
draad versleten, de kleedkamers en technische ruimte zijn oud 
en aftands. De club is ambitieus en draait op een hardwerkend 
bestuur en vrijwilligers die veel opvangen. De huidige infra-
structuur biedt niet de kwaliteit die onze sporters verdienen. 
Met 230 voetballende leden (waaronder een 30-tal vrouwelijke) 
herbergt de accommodatie in Schulen een van de grootste sport-
clubs van Herk-de-Stad. De club draagt zo bij tot de uitstraling 
van onze gemeente én heeft een belangrijke sociale functie. Bij 
de politieke partijen blijkt er eensgezindheid om de schouders 
onder het project te zetten.

Politieke doorbraak?
Pas eind 2020 hakt het gemeentebestuur (sp.a, CD&V, Open 
Vld), na twee jaar discussie, eindelijk de knoop door. Er wordt 
een budget voorzien van 1,2 miljoen euro voor voetballend Herk. 
Eerder verbond het gemeentebestuur het geven van financiële 
steun aan het samengaan van alle Herkse jeugdclubs onder één 
vlag. De jeugdverenigingen kwamen dit na.

Waar is de visie?
Op de gemeenteraad van september blijkt een gezamenlijke visie 
van de coalitie te ontbreken: investeren we in een nieuwbouw 
of willen we renoveren? Gaat het kunstgrasveld naar de jeugd, 
die dit om technische redenen best kan gebruiken, of naar de 
eerste ploeg? Zal een deel van het toegekende budget ook naar 
de renovatie van de kleedkamers van de eerste ploeg gaan? De 
coalitiepartners krijgen de violen op de gemeenteraad niet gelijk 
gestemd. Duidelijkheid is er vandaag allerminst.

Kantine voor 120 spelers, 8 kleedkamers 
Op Facebook lezen we dat de nieuwe kantine plaats zou bieden 
aan 120 personen en 8 kleedkamers.Een kantine voor 120 per-
sonen komt overeen met de huidige capaciteit en die blijkt vaak 

onvoldoende. Er gebeurt dus best een capaciteitsberekening.

Jeugd naar Herk FC? 
Tijdens de gemeenteraad laat de schepen van Sport zich ontval-
len dat een deel van de jeugd, de bovenbouw, naar Herk FC moet 
verhuizen. Het is opnieuw niet duidelijk waarom en ook niet of 
dit met de clubs zelf werd doorgesproken. In principe is het aan 
de verenigingen zelf om te beslissen hoe ze zich organiseren en 
gaat de schepen hier te ver. 

Wat brengt de toekomst? 
De slechte staat van de gebouwen bedreigt de toekomst van 
de club. De KBVB gaf al minpunten voor de infrastructuur 
en mede hierdoor verloor Jeugd Herk het label om provinciaal 
voetbal aan te bieden. Spelers vertrekken dan ook. Onze visie 
blijft dat we de ambitie van de club om verder te groeien moeten 
steunen door te investeren in een eigentijdse infrastructuur met 
een kunstgrasveld. 

Wij wensen u
gezonde en veilige

feestdagen

N-VA Herk-de-Stad wenst iedereen een prettig 2021. 
Zorg goed voor jezelf en voor elkaar, hou het gezond en veilig.



herk-de-stad@n-va.be

Gouverneur fluit Herks bestuur terug 
De beslissing van het Herkse gemeentebestuur over de samenstelling van de 
gemeentelijke commissie voor ruimtelijke ordening (GECORO) is ongeldig ver-
klaard door de gouverneur van Limburg. De behandeling van het punt vond niet 
plaats in een besloten zitting, de keuze voor de voorgedragen kandidaten werd 
niet correct gemotiveerd en het bestuur koos voor een kandidaat die zich geen 
kandidaat stelde. Geen teken van zorgvuldig bestuur en iets waarvoor we hadden 
gewaarschuwd.

Haal het lokaal
De Herkse horeca moet verplicht sluiten 
in de strijd tegen het coronavirus. Om 
de getroffen zaken te steunen lanceert 
N-VA Herk-de-Stad haar actie ‘Haal het 
lokaal’. Op de website (www.herk-de-
stad.n-va.be/haal-het-lokaal) vinden 
jullie een handig overzicht van alle 
Herkse horecazaken die afhaalmaaltij-
den aanbieden. Smakelijk!

Johny Franssen 
partijraadslid

N-VA Herk-de-Stad-voorzitter Johny 
Franssen is met een ruime meerderheid 
verkozen als vertegenwoordiger in de 
nationale partijraad. Hij zal nu de Lim-
burgse én Herkse belangen behartigen 
in het belangrijkste nationale partijor-
gaan. We wensen hem veel succes!

Onveilige verkeers-
situatie in 
Pikkeleerstraat 
Buurtbewoners kaartten een aantal 
onveilige verkeerssituaties en over-
dreven snelheden van auto’s in de 
Pikkeleerstraat aan. N-VA Herk-de-
Stad agendeerde dit op de gemeen-
teraad. 

Het gemeentebestuur plaatste 
daarna een bijkomend signalisatie-
bord, beloofde extra belijning aan te 
brengen en gaf opdracht voor extra 
snelheidscontroles. 

Mooi werk van het gemeentebestuur 
en de diensten.

N-VA vraagt 
CO2-meters in 
Herkse klaslokalen
Voldoende ventilatie in klaslokalen is 
volgens gezondheidsexperts cruciaal 
om de verspreiding van het corona-
virus tegen te gaan. Een CO2-meter 
registreert de luchtkwaliteit in een 
klaslokaal en geeft met een kleurco-

de aan of er extra geventileerd moet 
worden. N-VA Herk-de-Stad stelde 
daarom op de gemeenteraad voor 
om de mogelijkheid te onderzoeken 
klaslokalen uit te rusten met een 
CO2-meter. De installatie zal immers 
de veiligheid van leerlingen en leer-
krachten vergroten. Helaas stemde 
de meerderheid ons voorstel weg.

Deze N-VA’ers verdedigen uw belangen in de gemeenteraad, het bijzonder comité voor de sociale dienst en Dico.

Karolien Grosemans 

  Fractievoorzitter gemeenteraad
  Vlaams volksvertegenwoordiger
 0474 78 16 81
 karolien.grosemans@n-va.be
  Sociale zaken, erfgoed, algemeen 

bestuur, lokale economie, toerisme, 
onderwijs en land- en tuinbouw

Danny Jamers 

  Gemeenteraadslid
  Voormalig hoofdcommissaris 

bij de politie
 0474 99 45 61
 daniel.jamers@n-va.be
  Senioren, personen met een beperking, 

erediensten, politie, brandweer, 
cultuur, bibliotheek en de verschillende 
gemeentelijke adviesraden

Johny Franssen 

   Gemeenteraadslid
  Voormalig administratief 

medewerker Sint-Martinusscholen
 0496 87 63 77
 johny.franssen@n-va.be
  Milieu, duurzaamheid, energie, 

leegstand en dierenwelzijn
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Vrachtvervoer mijden in school-
buurt
De N-VA diende op de gemeenteraad een voorstel in om de 
schoolomgeving veiliger te maken. 

Ons idee om geen vrachttransporten toe te laten in de 
buurt van de scholen bij het begin en het einde van de 
schooldag viel in goede aarde. 

De schepen zal dit in de toekomst opleggen aan de bouw-
sector. 

Herk-de-Stad geeft jaarlijks 
pesticidegebruik niet door
Iedere Vlaamse gemeente moet jaarlijks infor-
matie over het gemeentelijk pesticidegebruik 
meedelen aan de Vlaamse Milieumaatschappij 
(VMM). Herk-de-Stad is een van de negen 
Vlaamse gemeenten die dit niet doet. Wij vinden 
de registratie van het jaarlijks pesticidegebruik 
belangrijk, want we moeten omzichtig omsprin-
gen met pesticiden en onkruidverdelgers. Het 
gemeentebestuur gaf aan deze gegevens in de 
toekomst wel in te dienen. 

Matthias Diependaele beschermt hoeve in Donk
Vlaams minister van Onroerend Erfgoed Matthias Diependaele (N-VA) kent een 
premie toe voor de restauratie van de vakwerkhoeve in Donk. Die zal, na enkele jaren 
van leegstand, volledig gerestaureerd worden zodat ze nadien gebruikt kan worden als 
woning. De hoeve dateert van de 19de eeuw en werd in 2008 beschermd als monu-
ment omwille van haar architectuurhistorische waarde. Mooi dat dit stukje erfgoed nu 
opgeknapt wordt.

Een warme winter voor iedereen
Het gemeentebestuur van Herk-de-Stad keurde de invoe-
ring van de minimale levering van aardgas tijdens elke 
winterperiode via de ‘aardgasbudgetmeter’ goed. 

Iedereen met een budgetmeter kan in de winterperio-
de in aanmerking komen voor financiële steun van de 
Vlaamse overheid. Dit systeem voorkomt dat mensen 
in de winter zonder aardgas of elektriciteit vallen. Een 
sociale maatregel die we volledig ondersteunen.

Troostplek in Herk-de-Stad
In de therapietuin van het revalidatiecentrum van het Jessa Ziekenhuis is een 
troostplek ingehuldigd. Een troostplek is een groen plekje waar je je dierbaren kan 
herdenken of troost kan vinden. Je kan er bloembollen planten die eens ze bloeien 
een gedenkplaats vormen voor momenten waarop je het moeilijk hebt.

Geen investeringen voor Sint-Martinus 
Het Herkse gemeentebestuur herleidt 
het investeringsbudget van kerk-
fabriek Sint-Martinus naar 0 euro. 
Alle geplande investeringen worden 
geschrapt: geen onderhoudswerken 
aan het orgel, noch de installatie 
van een goede wifi-verbinding. Met 
een sterkere wifi-verbinding zou 
het uitzenden van de misvieringen 
nochtans makkelijker verlopen. Een 
gemiste kans in coronatijden.

Deze N-VA’ers verdedigen uw belangen in de gemeenteraad, het bijzonder comité voor de sociale dienst en Dico.

Michel Laenen  

    Gemeenteraadslid
  Procesoperator in de chemie
 0497 45 86 90
 michel.laenen@n-va.be
  Jeugd, sport, mobiliteit, trage wegen, 

ruimtelijke ordening en wonen

Kristof Claes

  Lid van het bijzonder comité 
voor de sociale dienst

  Zaakvoerder 
 0472 24 45 63
 kristof.claes@n-va.be
  Opvolging sociale dossiers

 Marnik Simons

 Bestuurder Dico 
  Klusjesman
 0495 19 08 81
 marnik.simons@n-va.be
  Zorg voor senioren, boodschappen-

dienst, poetshulp
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Belastingen

63% 37%

Export

83% 17%

Bevolking

58% 42%

“Bij de N-VA telt uw stem wél mee. 
De N-VA zal de komende jaren meer 
dan ooit waken over de belangen 
van álle Vlamingen.

Bart De Wever
Voorzitter 

Vlaanderen verdient
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meer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respect
Op 26 mei 2019 stemde u voor meer Vlaanderen, voor een kordaat en humaan migratiebeleid en voor een realistisch 

klimaatbeleid. En wat krijgt u? Compleet het tegenovergestelde. Uw stem is gewoon terzijde geschoven.

U verdient meer respect. Een federale regering zonder Vlaamse meerderheid en met een regeerprogramma dat 

lijnrecht ingaat tegen waarvoor u gekozen heeft, is onaanvaardbaar. De N-VA is dan ook vastberaden om u en de 

andere Vlamingen in het parlement te verdedigen tegen de nefaste plannen van deze door Franstaligen 

gedomineerde uitstelregering. 

Als de paars-groene regering de rit uitdoet, zal dit land sinds 2008 maar liefst twaalf jaar geregeerd zijn zonder 

volwaardige inspraak van de Vlamingen. Een ronduit beledigend signaal richting Vlaanderen, dat de Belgische staat 

economisch rechthoudt:

Voelt u zich ook bedrogen door paars-groen?
Word dan nu lid van de N-VA.


